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- Ne bi uopšte bilo loše da se ponovo organizuju radne akcije. Dok su one postojale cela zemlja
se gradila, danas se ne gradi ništa. Sve je dotrajalo, ne mislim na Starčevo, kod nas se gradilo,
tako bi trebalo da bude u celoj Srbiji. Možda bi radne akcije nešto promenile. Dok sam radio u
Industriji stakla Pančevo imao sam priliku da odem na radnu akciju u Deliblatsku peščaru, rado
se sećam tog vremena i druženja.  
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